
Referat af bestyrelsesmøde den 19. oktober 2022. 
 
 
Tilstede: Berit, Kirsten, Eva, Aase, Vibeke, Alice, Laila Ditlev deltog i første punkt på dagsordenen. 
 
Fraværende: Do. 
 
Dagsorden: 
 

1. Evaluering af generalforsamlingen 
*Forslag, vi skal arbejde videre med inden næste sæson. 

  
2. Konstituering af bestyrelsen 

 
3. Økonomi 

*præmiebeholdning efter afslutningen 
              *sponsorer. 
 

4. Turneringsprogram for næste sæson 
 

5. Øvrige vinteropgaver 
 

6.  Evt. 
 

7. Næste møde 
 

Ad. 1. Alle var enige om, at generalforsamlingen var forløbet i god ro og orden, men at det er 
meget generende, at vi i vores eget klubhus skal acceptere gæster og egne spilleres 
tilstedeværelse til vores generalforsamling i september og til vores opstartsmatch i april. 
 
Laila påpegede, at udsendelse af regnskab og budget inden generalforsamlingen ville være en god 
ide`. Vi var enige, men det har været lidt problematisk, da vores regnskabsår går fra den 1. april – 
1. oktober – hvilket har medført vanskeligheder omkring bogføring af de sidste regninger, inden 
generalforsamlingen sidste tirsdag i september. Fremover vil regnskab og budget blive sendt ud 
før afholdelse af generalforsamlingen. 
 
Vi talte om vores aflyste 2-dages tur, som desværre ikke blev gennemført p.g.af for få deltagere. I 
næste sæson, hvor vi planlægger en 1- dags udflugt vil bestyrelsen - inden udflugten arrangeres – 
fastsætte et minimums antal deltagere, for ikke at stå i samme situation, som i år.  
 
Ad.2. Bestyrelsen konstituerede sig således: 
 
Formand: Berit Vardil 
Næstformand: Kirsten Jordy 
Kasserer og sekretær: Alice Ipsen 



Medlem:  Eva Alkestrup Skop 
Medlem:  Aase Skytte  
1.suppleant: Do Steenstrup 
2.suppleant: Vibeke Willumsen. 
 
Opgavefordelingen og ansvarsområder kan ses på Solvognspigernes hjemmeside under kontakt. 
 
Ad.3. Økonomien er uændret fra generalforsamlingen. Aase gennemser vores præmiebeholdning 
og sponsorer til næste bestyrelsesmøde. 
 
Ad. 4. Turneringsprogrammet for næste sæson blev drøftet. Berit gennemgik vores faste 
turneringer og bestiller tider hos moderklubben. Vi har åbningsturnering den 4. april, turnering 
mod herrerne i maj, samt venskabsturnering med Dragsholm.  Derefter drøftede vi, som altid, 
slagspil, starttider fra hul 1. og baglæns gunstart, samt hvor mange af hver slags, vi skal arrangere. 
Vores spil på 9-hulsbanen og short game banen, som var en succes, prøver vi at arrangere igen til 
næste sæson. Hulspilsturneringen vil vi gerne gentage til næste år, da vi fornemmer, at der har 
været stor interesse for denne spilform i den nu afsluttede sæson. Eva, Kisten og Vibeke står for 
hulspils arrangementet. 
 
Ad.5. Vinteropgaverne, som er mangeartede blev gennemgået og fordelt. 
 
Ad.6.  Den 2. november er Solvognspigerne inviteret til KIK møde (klubber i klubben). Berit og 
Alice deltager. 
 
Ad.7. Næste møde aftalt til mandag den 9. januar 2023. 
 
 
Ref. Alice 
 
 


